

## DEPARTMENTS / DÉPARTMENTS

### Editor's Message

A number of important changes have taken place at the journal since our last issue. JCHLA/JABSC recently expanded its editorial team to complete the work of copyediting and layout in house. Grace Romund, University of Manitoba, is our inaugural copyeditor, and Kristen Romme, Memorial University, our first production editor. This is our first issue produced using these new workflows, and we thank everyone for their assistance and patience throughout the process. We also received the good news that we will continue to be listed in the Directory of Open Access Journals under the new, more rigorous inclusion standards.

Thank you to Tara Landry, Hôpital général de Montréal / Montreal General Hospital, who kindly acted as a guest editor for Sylvie Le May's description of the development of a bank of research measurement instruments. Tara, your assistance was greatly appreciated.

This issue features a research study by Lori Giles-Smith, Andrea Spencer, Christine Shaw, Ceceile Porter, and Michelle Lobchuk on the impact of training sessions on nurses' use of and attitudes towards mobile apps. Susan Murphy outlines the development of the Saskatchewan Health Information Resources Program (SHIRP). Lauren Seal, Vanessa Kitchin, and Grace Romund review books on small libraries, research support, and grant writing.

#### **Cari Merkley**

*JCHLA/JABSC Editor-in-Chief*

*Email: editor@chla-absc.ca*

### Message de la rédaction

Notre journal a subi d'importants changements depuis sa dernière parution. Le JABSC / JCHLA a récemment enrichi son équipe éditoriale de façon à réaliser à l'interne l'édition et la mise en page. Grace Romund de l'Université du Manitoba agit comme première responsable de la révision du contenu et Kristen Romme de l'Université Memorial, comme première directrice de la production. Il s'agit de notre premier numéro réalisé selon ce nouveau flux de production et nous tenons à remercier chacune et chacun pour l'aide et la patience manifestées tout au long de ce processus. Nous avons aussi appris avec grand plaisir que nous demeurons inscrits dans le répertoire des journaux à libre accès, en vertu des nouvelles normes d'inclusion plus rigoureuses.

Merci à Tara Landry de l'Hôpital général de Montréal qui a généreusement accepté d'agir comme directrice scientifique invitée relativement à la description de Sylvie Le May du développement d'une banque d'instruments de mesure pour la recherche. Tara, vous avez été d'une aide précieuse.

Le présent numéro propose une étude de recherche effectuée par Giles-Smith, Andrea Spencer, Christine Shaw, Ceceile Porter et Michelle Lobchuk portant sur les effets de séances de formation sur l'utilisation et l'attitude du personnel infirmier à l'égard des applications mobiles. Susan Murphy décrit le développement du programme de ressources d'information en santé de la Saskatchewan (SHIRP). Lauren Seal, Vanessa Kitchin et Grace Romund procèdent à la revue de livres traitant de petites bibliothèques, de soutien à la recherche, et de la soumission pour l'obtention de bourses.

#### **Cari Merkley**

*Rédactrice en chef, JABSC / JCHLA*

*Courriel: editor@chla-absc.ca*